
Zápis 

z 16. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 11. 4. 2014 
 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 4 občané. 

 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: Simona Tahalová, Luděk Morávek, 

ověřovatelé zápisu: Drahuše Hercíková, Petra Crhová. Hlasování: pro 7, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání (13.12.2013) – 4 úkoly: 

- zaslání podkladů pro rozpočet – splněno 

- provedení inventarizace – splněno 

- znalecký posudek na traktor -  splněno 

- posunutí značek zač. a konec obce před hřibitov – byla odeslána žádost na odbor 

dopravy, zatím bez odezvy, odpověď bude starosta urgovat. 

 

4. Byl projednán a schválen rozpočet na r. 2014. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

Nejvyšší položka – oprava cest (to, co nebylo možno v loňském roce). Informace o 

plánu Mikroregionu na opravy čekáren, obec by se připojila s opravou čekárny směr 

Lomnice n./P. 

Finanční komise doporučila v rámci opravy cest upravit také prostor vedle Obecního 

úřadu na parkování pro 2-3 os.auta. 

 

5. Byl projednán a schválen rozpočtový výhled na r. 2014. Hlasování: pro 7, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

6. Byla projednána a schválena žádost p. Kanavalové ze 17. 2. 2014 na změnu územního 

plánu – pozemek 149/6 a parcela č. 249. Návrh byl předložen pořizovateli – 

stavebnímu úřadu Semily, jehož stanovisko je doporučující. Paní Kanavalová uhradí 

veškeré náklady ohledně požadované změny, změnu územního plánu potřebuje 

provést hned a ne až po uplynutí 3leté doby na připomínky, aby mohla zkolaudovat a 

kvůli hypotéce. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Byla projednána a schválena další žádost p. Kanavalové z 11. 3. 2014 o vybudování 

oplocení a menší zemědělské stavby 5x10 m, bez kopaných základů. Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

8. Zájem o odkup obecního pozemku. Schváleno zveřejnění záměru s odprodejem části 

zmiňovaného pozemku 473/1 a počkáme na vyjádření sousedů. Hlasování: pro 7, proti 

0, zdrželi se 0. 

 

9. Obecní zastupitelstvo souhlasí s požádáním o dotace (pokud budou vypsány): 

- na opravu cest, na kterou má obec vyčleněno v rozpočtu částku 500 000 Kč 

- na opravu čekárny (směr Lomnice nad Popelkou), na kterou má vyčleněno 50 000 

Kč 

- na zákonné dovybavení JSDHO, na kterou má vyčleněno 33 000 Kč. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

10. Odprodej traktoru a vozu Octavia combi – podmínky prodeje:  

Zveřejnění odhadní ceny traktoru i vozu Octavia. Pokud bude dosaženo minimální 

odhadní ceny, je starosta obce oprávněn prodat traktor nebo vůz jednomu žadateli. 



V případě více zájemců bude vyhlášena obálková metoda a bude prodáno nejvyšší 

nabídce. Komise pro vyhodnocení žádostí: Bronislav Tomeš, Drahuše Hercíková a 

Luděk Morávek. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

11. Byla projednána a schválena úprava ceny pro občany při použití traktoru takto: 

Motohodina se navyšuje z 250 Kč na 300 Kč, řidič z 80 Kč/hod. na 85 Kč/hod. 

Účtována bude každá započatá čtvrthodina. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

12. Různé: 

- Informace o tom, že proběhlo přezkoumání hospodaření obce – bez závad. 

Podrobná zpráva bude předložena společně se Závěrečným účtem.  

- P. Fišerová – problémy s vodou, nefungující příkopy, odtok vody v případě deště, 

dokonce jí teče až do sklepa. Starosta zajistí vyčištění cca 14 m příkopu a bude 

častěji místo kontrolovat. Doporučení obce – čistotu a funkčnost příkopů by měli 

v blízkosti svých domů zajistit všichni občané obce. 

 

13. Po předložení a schválení usnesení schůze ukončena. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

Zapsala:    Ověřovatelé zápisu:  


